

Title (en)

Transport housing to be mounted to a supporting device and fastening belt for such an housing

Title (de)

Transportbehälter zur Befestigung an einem Traggerät sowie Befestigungsgurt für einen solchen Transportbehälter

Title (fr)

Boitier de transport à fixer sur un dispositif de support et courroie de fixation pour un tel boîtier

Publication

**EP 1139004 A2 20011004 (DE)**

Application

**EP 01107572 A 20010327**

Priority

DE 20005859 U 20000329

Abstract (en)

Transport container (1) has lateral fixing elements (2a, 2b, 3a, 3b) secured to a strap (5a, 5b, 6a, 6b) which has anchoring elements (9a, 9b) on its free ends and dimensioned so that the anchoring elements are anchored to the front strap of a carrying device. Preferred Features: The fixing straps can be removed from the fixing elements. The fixing elements are in the form of hooks.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Transportbehälter (1) zur Befestigung an einem Traggerät mit mindestens zwei Befestigungselementen, dadurch gekennzeichnet, daß mindestens zwei seitliche Befestigungselemente (2a, 2b, 3a, 3b) vorgesehen sind, an welchen mindestens ein Befestigungsgurt (5a, 5b, 6a, 6b) befestigt ist, wobei der oder die Befestigungsgurte an ihrem freien Ende (7a, 7b, 8a, 8b) je einen Verankerungselement (9a, 9b, 10a, 10b) aufweisen und so dimensioniert sind, daß die Verankerungselemente an den vorderen Traggurten eines Traggeräts verankerbar sind. <IMAGE>

IPC 1-7

**F16M 13/04; A45F 5/00**

IPC 8 full level

**A45C 11/38** (2006.01); **A45F 5/00** (2006.01); **F16M 13/04** (2006.01); **A45F 3/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A45C 11/38** (2013.01); **A45F 5/00** (2013.01); **A45F 3/04** (2013.01)

Cited by

US8157140B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

**DE 20005859 U1 20000706**; EP 1139004 A2 20011004; EP 1139004 A3 20051221

DOCDB simple family (application)

**DE 20005859 U 20000329**; EP 01107572 A 20010327